

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED
LIMITED C
GATT/CP/65
16 May 1950
ORIGINAL:
ENGLISH/FRENCH

CONTRACTING PARTIES

RELEASE GRANTED TO CEYLON UNDER ARTICLE XVIII:5
IN RESPECT OF COTTON VERTIES

Note by the Executive Secretary

The release granted by the Contracting Parties to Ceylon under paragraph 5 of Article XVIII in respect of Cotton Verties was to become effective after the expiration of a period of 30 days from April 1, 1950, (the date of the decision granting the release), in the absence of any objection from a contracting party claiming to be materially affected by the proposed measure (GATT/CP/61, page 9).

No such objection was raised by any contracting party during that period. The release therefore became effective on May 1, 1950.

PARTIES CONTRACTANTES

DISPENSE ACCORDEE A CEYLAN EN APPLICATION DU PARAGRAPHE 5 DE
L'ARTICLE XVIII EN CE QUI CONCERNE LES SARONGS DE COTON

Note du Secrétaire exécutif

La dispense accordée par les Parties Contractantes à Ceylan en application du paragraphe 5 de l'article XVIII en ce qui concerne les sarongs de coton devait prendre effet au terme d'un délai de 30 jours à partir du 1er avril 1950 (date de la décision accordant la dispense), en l'absence de toute objection de la part d'une partie contractante qui se déclarerait affectée de façon appréciable par la mesure proposée (GATT/CP/61, p. 9).

Aucune objection de ce genre n'a été formulée par une partie contractante pendant cette période. Par conséquent, la dispense deviendra effective le 1er mai 1950.